
Dz-13.0021.2.2024 

Uchwała Nr II/2/2024 
Rady Dzielnicy XIII Podgórze 

z dnia 16 stycznia 2024r.   

 

w sprawie wydania opinii dla projektu dot. zadania pn. „Remont schodów pomiędzy 
ulicą Kalwaryjską i ulicą Zamoyskiego na działkach nr 536/1, 539/8 obr. 12 P-12, 
jednostka ewidencyjna Podgórze w Krakowie”.   

 
Na podstawie § 3 pkt. 4 lit. c uchwały Nr XCIX/1507/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014r.  
w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy XIII Podgórze w Krakowie (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego. 
z 2021r. poz.6706) Rada Dzielnicy XIII Podgórze uchwala, co następuje: 

 

§ 1.  W odpowiedzi na pismo biura projektowego FDELITA  Piotr Frosztęga ul. Fredry 

4F/14, 30-605 Kraków z dn. 2 stycznia 2024 r., Rada Dzielnicy XIII Podgórze opiniuje 

pozytywnie projekt dla zadania pn. „Remont schodów pomiędzy ulicą Kalwaryjską i ulicą 

Zamoyskiego na działkach nr 536/1, 539/8 obr. 12 P-12, jednostka ewidencyjna Podgórze  

w Krakowie”, pod warunkami: 

- uwzględnienia w projekcie podjazdów pozwalających na skorzystanie ze schodów przez 

m.in. rodziców z wózkami dziecięcymi (proponujemy, aby podjazdy nie były w linii ciągłej, 

co zapobiegnie korzystaniu z nich np. przez zjeżdżających z góry rowerzystów), 

- zaprojektowania zieleni w donicach, które są stałym elementem schodów. 

W ocenie Rady Dzielnicy w przedmiotowym projekcie należy rozważyć również dodanie 

jednoosobowych ławeczek na spocznikach schodów.  

     ……………………………………………………………………………. 

§ 2.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

   Przewodniczący Rady i Zarządu  
         Dzielnicy XIII Podgórze    

              Szymon Toboła 

 

UZASADNIENIE 

Warunki o które wnosimy są istotną zmianą,  gdyż schody są na trasie łączącej gęsto 

zasiedloną okolicę ulicy Krasickiego i tereny rekreacyjne – krzemionki, Park Bednarskiego, 

Stadion Parkowa.  



 

Na ul Parkowej i ul Krzemionki znajdują się również placówki przedszkolne które 

generują większy ruch rodziców z wózkami dziecięcymi. 

Chcielibyśmy uzyskać jasność jeśli chodzi o projektowaną zieleń w donicach które są 

elementem schodów. Jak wspomniano w projekcie miały miejsce akcje mieszkańców którzy 

sadzili tam rośliny więc jest to ważny element projektu. 

W projekcie brak jest precyzyjnych informacji jak będzie wyglądała proponowana 

zieleń po odtworzeniu schodów. 

Proponowalibyśmy rozwiązanie, które wykorzystuje rośliny zimozielone i odporne nie 

tylko kwiaty, ale może i niewielkie krzewy.  

Uchwałę podejmuje się zgodnie z kompetencjami statutowymi Rady Dzielnicy XIII 

Podgórze. 

 

 

   Przewodniczący Rady i Zarządu  
         Dzielnicy XIII Podgórze    

              Szymon Toboła 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


